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    Zápis z jednání                        

Komise pro informatiku Rady Městské části Praha 1  
(dále jen: KINF)  

Jednání:             
Číslo pořadí: 8 

  
Veřejné:  ANO Zapsal: Jan Turek 

           
            

Datum konání:  18.1.2024 Začátek: 16:00 Konec: 17:45 

                    
  

 Členové KINF:  Jméno Účastní se   Omluven/á   
 

 Předseda komise: Tomáš Hamr ANO     
 

Místopředseda komise: Filip Čech NE  ANO   
 

           Karel Ulm ANO      
           Petr Lukáš NE  ANO   

 
           David Soukup ANO     

 
           Jakub Rozsypal ANO     

 
           Traian Urban ANO     

 
           Martin Sládek ANO      

                  
   Tajemník komise: Jan Turek ANO      
   Stálý host: Richard Bureš ANO      

Vedoucí OINF MČP1 - stálý host: Miroslav Ulrich ANO      

                     Další přítomní hosté:  0 

                                                                                                                          

Program: 

 

1. Schválení ověřovatele zápisu 8. jednání + prezence účastníků 
(PZN k bodu č. 1: je zvolený stálý ověřovatel zápisů jednání KINF i jeho případný zástupce) 

2. Schválení navrženého programu 8. jednání KINF 

3. Schválení zápisu č.7/2023 z jednání KINF 

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu již 
chválených 

• Licence Microsoft Teams 

• VMware Licence 

• HCL Notes licence 

• Serverová infrastruktura MČP1 

5. Informační koncepce - další postup 

6. Výzvy č.41 a č.42 MV (kyberbezpečnost) - čerpání Praha 1 a OSS/SPO 

7. Aktuální informace o ITC od gesčního radního pana Richarda Bureše 

8. Aktuální informace od vedoucího odboru informatiky MČP1 pana Miroslava Ulricha  

9. Různé 
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1. Schválení ověřovatele zápisu 8. jednání + prezence účastníků 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Předseda komise provedl kontrolu přítomných/omluvených/neomluvených/ a hostů. Konstatoval, že 

komise je usnášeníschopná (stav naleznete v seznamu účastníků v úvodu zápisu). Přílohou zápisu je 

prezenční listina.  

Ověřovatelem zápisu 8. jednání KINF byl konstatován David Soukup, který je stálým ověřovatelem 

zápisů - zástupcem 1. ověřovatele pana Karla Ulma, který sdělil před začátkem schůze, že může být 

jednání přítomen pouze do 17:15, z pracovních důvodů. 

Pan předseda vyzval přítomné účastníky k produktivitě jednání, aby se cílově zaměřili na trvání schůze 

do délky cca 1,5 hod. 

2. Schválení navrženého programu 8. jednání KINF 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Program aktuální schůze byl členům KINF rozeslán emailem s dostatečným předstihem. Stejně tak byl 

publikován na www.praha1.cz, a na MS SharePointu pracovního týmu KINF MČP1. 

 
Usnesení KINF č.: 1/8/18.01.2024 

Komise pro informatiku schvaluje program 8. jednání KINF. 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

3. Schválení zápisu č.7/2023 z jednání KINF 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Předseda komise vyzval členy komise k vyslovení případných připomínek k zápisu z 7. jednání KINF, 

které proběhlo 14.12.2024. K zápisu nebyly žádné připomínky.  

 

Usnesení KINF č.: 2/8/18.01.2024 

Komise pro informatiku schvaluje zápis ze svého 7. jednání konaného 14.12.2024. 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

4. Schválení aktuálních materiálů pro jednání Rady MČP1 a informace o stavu již chválených 

Pan předseda vyzval vedoucího odboru informatiky, aby přednesl informace k předešlým a aktuálně 

připravovaným výběrovým řízením.  

Pan Miroslav Ulrich se ujal slova a přednesl informace sepsané v následujícím textu a  bodech. 

Připomněl, že o předešlých výběrových řízeních týkajících SanSwitchů a zálohovacího pole informoval 

již při minulé schůzi, a to, že zařízení byly dodány v termínu a také uhrazeny. 

Dodatek ke smlouvě s firmou Gordic (týkajícího ekonomického SW Ginis), materiál prošel jednáním 

Rady MČP1 v tomto týdnu (16.1.2024), a byl schválen. 

Pan Radní Bureš doplnil, že v souladu se souvisejícím usnesením, z minulé schůze, byla doplněna 

tabulka vysvětlující navýšení cen o inflaci, jak do důvodové zprávy, tak byla doplněna, ve spolupráci 

http://www.praha1.cz/
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s právním oddělením (pí. Kohoutovou), přímo do smlouvy – dodatku, což bylo pozitivně přijato členy 

Rady. 

Pan předseda přitakal a sdělil plénu, že je proto, aby se k těmto krokům, přistoupilo i v budoucnu, a 

tím vyjádření nárůstu cen ve smlouvách (např. o inflaci), bylo jasné a přehledné. 

Pan vedoucí Ulrich přidal souhlasné stanovisko a sdělil, že je s tímto postup již do budoucna počítáno, 

neboť vypracovaná úprava dokumentu smlouvy se stala vzorem pro další případné úpravy smluv, 

v rámci jejich inflačních doložek. Po podpisu smlouvy bude publikována na SharePointu KINF pro členy 

komise k nahlédnutí, a dodal, že ceny ve smlouvě zůstaly, stejné tak jak byly prezentovány a schváleny, 

pouze došlo k přehlednému vysvětlení jejich navýšení (o inflaci). 

Dále se věnoval komentáři k připravovaným výběrovým řízením. 

Licence Microsoft Teams, VMware Licence, HCL Notes licence 

K výše uvedeným M. Ulrich sdělil, se jedná o výběrová řízení, která byla již avízována členům KINF na 

podzim uplynulého roku, v souhrnném plánu – tabulce výběrových řízení, jež budou projednávána na 

jednáních komise během roku 2024. Z důvodu požadavků Rady MČP1, na projednávání výběrových 

řízení, týkajících se OINF MČP1, se jedná nejprve o návrh – informaci, že chceme takové výběrové řízení 

dělat. Návrhy byly promítnuty na monitory v jednací místnosti, k náhledu všem zúčastněným. 

• Dodávky všech licencí budou soutěženy na jeden rok, platnost stávajících končí 31.3.2024 

• Uzavřená výběrová řízení, do 1mil Kč, počet oslovených 5 (dle směrnice stačí oslovit 3 

dodavatele), bude zasláno přes Profil zadavatele 

• Materiály by měly být projednány Radou MČP1 na její schůzi 29.1.2024 

• Hodnotícím kritériem bude nejnižší nabídková cena 

Následně proběhla diskuze, a po jejím ukončení pan předseda sdělil panu vedoucímu Ulrichovi, aby 

text: „Hodnotícím kritériem bude nejnižší nabídková cena“, zapracoval do komentářů žadatele, 

k výběrovým řízením. Dále, aby pan vedoucí doplnil důvod, že bez těchto licencí úřad nemůže fungovat, 

a doplnil také počet licencí, tam kde nyní není uveden. (382– počet licencí pro Teams) 

 

Pan předseda Hamr ještě jednou zdůraznil potřebu informační kompletnosti a následně naformuloval 

návrh usnesení, a nechal o něm přítomné členy hlasovat. 

 

Usnesení KINF č.: 4/8/18.01.2024 

KINF bere na vědomí informace od vedoucího OINF MČP1, M.Ulricha, že všechny tři projektové záměry, 

tedy Licence Microsoft Teams, VMware Licence a HCL Notes licence by byly soutěženy, ve výběrových 

řízeních, na nejnižší nabídkovou cenu, že vysoutěžení těchto licencí je nezbytné pro běžné fungování 

úřadu, a že výpočet předpokládané ceny proběhl podle cen minulých, s přihlédnutím k inflaci. Komise 

ukládá panu Ulrichovi doplnit texty záměrů o tyto zmíněné informace. 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

Serverová infrastruktura MČP1 

• Tato potřeba vyplynula na konci uplynulého roku, při řešení nasazení modulu Agendia VPV 

Přestupky 22 s dodavatelem Marbes, bylo zjištěno, že stávající serverová infrastruktura není 
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schopna zajistit kapacitně chod této aplikace a procesů s ní spojených (souvisí s rozšiřující 

se agendou dopravních přestupků, přecházející na městskou část od 1.7.2024, z MHMP) 

• Investiční prostředky OINF ani HOS MČP1 nemá, budeme tedy muset Radu žádat o uvolnění 

finančních prostředků z rozpočtové rezervy na pokrytí tohoto výběrového řízení 

• Otevřené podlimitní výběrové řízení, v rámci zákona publikované přes Profil zadavatele 

• V záměru je následné pokrytí části investice do nového serveru z projektu IROP (Integrovaný 

regionální operační program, přes který se rozdělují peníze poskytnuté z Evropského fondu pro 

regionální rozvoj) 

• Posílení infrastruktury mělo být řešeno dříve, bohužel vedení radnice na naše výzvy k doplnění 

potřebných finančních prostředků na investice do rozpočtu OINF neslyšelo, došly jsme do bodu, 

kdy v rámci navýšení nároků na IT infrastrukturu MČP1, z důvodu nárůstu agendy dopravních 

přestupků od 1.7.2024, bude muset dojít k pořízení nového serveru (pro potřeby virtuální 

serverové farmy) 

Následně proběhla diskuze nad tématem výběrového řízení na nákup nového serveru, v rámci potřeby 

posílení IT infrastruktury MČP1. 

Z diskuze vyplynulo stanovisko členů komise, že návrh záměru výběrového řízení musí být doplněn o 

upřesňující důvodové informace k potřebě pořízení nového serveru, nežli KINF schválí postoupení 

materiálu k projednání Radou MČP1. (Stěžejní úpravy a doplnění: způsob odhadu ceny zařízení a 

příslušenství, do záměru detailní technickou specifikaci neuvádět, vypsat jí do přílohy) 

 

Usnesení KINF č.: 5/8/18.01.2024 

Ohledně připravovaného záměru rozšíření serverové infrastruktury, požádala komise pana vedoucího 

Ulricha o doplnění materiálu o důvodovou zprávu a zároveň se shodla na tom, že při doplnění 

důvodové zprávy provede hlasování o záměru Per-Rollam (korespondenčně pomocí emailu). 

Hlasování:           

Pro: 6   Proti: 0   Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato 

 

5. Informační koncepce - další postup 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Pan předseda nechal znovu zařadit do jednání téma Informační koncepce MČP1. 

Pan předseda Hamr vyzval pana radního Bureše k podání informací k tomuto bodu, a ten se ujal slova 

a sdělil následující: (vypsáno v bodech) 

• Dnes vedl rozhovor s panem tajemníkem MČP1, F. Dvořákem, ohledně Informační koncepce 

MČP1, a  bylo dohodnuto, že pan tajemník probere toto téma s tajemníky ostatními městskými 

částmi, a následně opět proběhne jednání s panem radním. 

• 14.12.2024 vyšel ve sbírce zákonů nový zákon – vyhláška o dlouhodobém řízení informačních 

systémů veřejné správy, s platností od 1. ledna. 

• Na základě nové vyhlášky budou i potvrzeny autorizační autority, které jsou určené k certifikaci 

Informačních koncepcí subjektů. 

• Nový zákon o kybernetické bezpečnosti, jehož součástí je například také detailní popis, toho 

co vše mají úřady plnit v rámci nahlašování kybernetických útoků, atd. – je tam tedy spojitost 

s Informační koncepcí MČP1, v které budou muset být tyto procesy promítnuty. 
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• Navrhl také, že na příští únorovou schůzi by prezentoval návrh řešení Informace koncepce. 

Následně proběhla diskuze, po jejím ukončení pan předseda komise sdělil, že komise informace bere 

na vědomí a počítá s tím, že pan radní Bureš, po jednání s panem tajemníkem F. Dvořákem přednese 

návrh řešení Informační koncepce MČP1. 

Bod č. 5. byl projednán bez usnesení. 

 

 

6. Výzvy č.41 a č.42 MV (kyberbezpečnost) - čerpání Praha 1 a OSS/SPO 

Předkladatel: Tomáš Hamr 

Pan předseda sdělil, že toto téma s panem radním předjednal - podrobnosti s ním spojené. 

• Hlavní zásadní informace - podmínkou výzev č.41 a č.42 MV je, že projekty podané do těchto 

výzev nesmí být podány současně v rámci projektů IROP. Pokud by tedy daný subjekt po 

podání projektu do IROPu zjistil, že je pro něj výhodnější podat daný projekt do výzev č.41 a 

č.42 MV, nebo případně další výzvy MV, není, s největší pravděpodobností, cesta zpět. 

• Dle informací od MHMP by měla v brzké době být vypsána č.44 MV, a v ní by měli být 

podmínky příznivější.  

• Pan radní Bureš požádal také o informace, k tomuto tématu, pan vedoucího informatiky, N. 

Ulricha, a ten sdělil, že jsou mu známi informace výše uvedené, a že k tomuto tématu MHMP 

připravil další jednání – přišla mu pozvánka na jednání, k připravované výzvě č.44, k detailním 

potřebám městských částí, v rámci kybernetické bezpečnosti, s panem J. Frydrichem 

z magistrátu, které se má uskutečnit v příštím týdnu, v pondělí. 

Následně proběhla diskuze. 

Po diskuzi pan předseda přednesl, že KINF bere přednesené informace od pana radního a vedoucího 

informatiky MČP1 na vědomí. Dále konstatoval, že si jsou oba dva výzev č.41 a č.42 MV a připravované 

výzvy č 44, vědomi. Dále sdělil výhled příští jednání, že si KINF vyslechne další informace ohledně 

tohoto tématu, a případně schválí další záměry související s kybernetickou bezpečností. 

Bod č. 6. byl projednán bez usnesení. 

Z jednání odešel pan Karel Ulm 

 

7. Aktuální informace o ITC od gesčního radního pana Richarda Bureše 

Předkladatel: Richard Bureš 

Pan radní Bureš vyzval pana vedoucího informatiky M. Ulricha k přednesení informací k tématu 

Digitalizace stavebního úřadu, neboť na toto téma komunikoval s vedoucí SÚ MČP1, B. Hodanovou. 

• Pan vedoucí sdělil, že řešení tohoto tématu bylo spuštěno příchozím emailem z MHMP, a 

nechal promítnout odkaz na výzvu k tomuto projektu na obrazovky monitorů v jednací 

místnosti.  

• Projekt byl spuštěn 12.1.2024 a do 29.9.2024 musí být podány přihlášky. 

• Z SÚ MČP1 volali na přiložené kontakty, neboť ve výzvě nejsou jasné informace, jak by se mělo 

postupovat, a dostali odpověď, že má přijít výzva z ministerstva, jak by se mělo postupovat. 

Mělo by se jednat pouze o podání žádosti, a ministerstvo by mělo celý projekt pokrýt ze strany 

celorepublikové administrace.  

• Ze strany SÚ MČP1  by mělo dojít „pouze“ ke sdělení, kolik úředníků na něm pracuje a na 

základě toho, by měly být dodána adekvátní potřebná IT technika, ve formě sestav (dle 
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aktuálních informací by měla jedna sestava obsahovat notebook s dokovací stanicí a 2ks 

větších monitorů.) 

• Pan radní přidal vysvětlení, o co by se mělo v praxi jednat, co je cílem digitalizace SÚ. Klient SÚ 

nahraje příslušná data potřebná ke stavebnímu řízení, přes příslušný portál, do jeho úložiště, 

a nebude tedy muset fyzicky chodit na úřad, např. s flash USB diskem, apod. Sdělil také, že dle 

jeho informací ještě nejsou známi standardizované digitální formáty, ve kterých bude muset 

digitální stavební řízení probíhat, a je tedy ještě řada odborně technických otázek, které nejsou 

doposud zodpovězeny. 

• Pan radní také sdělil, že IT bude nápomocno, při řešení technických záležitostí spojených s 

instalací dodané IT techniky z projektu, případně řešení posílení linky internetu,  

a upozornil, že hlavní zodpovědnost v tomto projektu je na SÚ, neboť je úřadem státní správy, 

a vedení SÚ musí být tedy hlavní partner pro komunikaci s ministerstvem, nikoliv OINF. 

Následně proběhla diskuze k digitalizaci SÚ. 

 

Dále pan radní pokračoval s podáním informací k tématu Záborů. 

• Praha 1, v roce 2018 jako první městská část digitalizovala agendu záborů a několikrát proběhla 

žádost o propojení TSK, aby mohlo dojít k rozšíření, ke kompletní digitalizaci všech záborů, 

automatického vytváření všech druhů žádostí a oběhu dokumentů v el. podobě, atd. 

• Minulý týden došlo konečně k posunu. Ve spolupráci MHMP, TSK, Operátora technologií byl 

dotažen cílový koncept projektu celopražské kompletní digitalizace záborů. 

• Praha 1, by měla být pilotním uzemím, kde dojde k rozšíření této agendy, tzn., že daný subjekt 

podá žádost o zábor elektronicky, a celý proces také elektronicky proběhne. Samozřejmě za 

dodržení určitých podmínek např., že bude mít datovou schránku, že se zaregistruje na daném 

portálu, apod. 

• Netýká se jen záborů na komunikacích, nýbrž o zábory na jakémkoliv majetku hlavního města 

Prahy a jím zřizovaných organizací, jako je TSK, nebo svěřeným městským částem, a na 

základě toho vznikl cílový koncept. 

• Předpoklad je, že v druhé polovině tohoto roku by mohl fungovat pilotně celý proces digitálně. 

Přestupky 22 – Agendio 

• Probíhá nastavování číselníků, v rámci podkladů z ministerstva, výše pokut, 

slučovaní/neslučovaní přestupků, apod. 

• V plánu je, aby Přestupky 22 byly funkční, aby proběhlo dostatečné seznámení úředníků - 

uživatelů s obsluhou aplikace a příslušnými procesy v ní. 

• Nyní půjde do jednání Rady, že odbor DSA se přestěhuje do jiného objektu, aby v rámci 

rozšíření agendy byl dostatečný prostor jeho pro nové pracovníky.  

 

Bod č. 7 byl projednán bez usnesení. 

 

8. Aktuální informace od vedoucího odboru informatiky MČP1 pana Miroslava Ulricha 

Předkladatel: Miroslav Ulrich 

Pan vedoucí odboru informatiky MČP1 sdělil členům komise, že všechny zásadní informace vyčerpal – 

přednesl v předešlých bodech a pokud nemá nikdo ze zúčastněných další přímé otázky k aktuálním 

projektům a provozu OINF, on nemá další informace do bodu č.8. 
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Nikdo ze zúčastněných se do rozpravy nepřihlásil. Pan Předseda tedy sdělil, že KINF akceptuje jeho 

stanovisko a bod č. 8 tímto ukončil. 

K bodu č. 8 nebylo vytvářeno usnesení. 

 

9. Různé 

Do bodu č. 9 nikdo ze zúčastněných nepřednesl žádné téma k projednání. 

 

K bodu č. 9 nebylo vytvářeno usnesení. 

 

Přílohy zápisu: 

Prezentační listina č.8/18.01.2024        

  

Zápis sepsán dne: 29.1.2024    

Předán k ověření: 1.2.2024    

            

Ověřovatel zápisu: David Soukup    Předseda KINF: Tomáš Hamr  

 

 

    

            

      


